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Zhongzhe Ren 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Investment fund formation and operation 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Ren specializes in the formation and operation of onshore and offshore investment funds.  Mr. 

Ren is experienced in representing state-owned enterprises and private fund managers in raising 

private investment funds and fund investments and operations.  Prior to joining Han Kun, Mr. Ren 

worked at Zhong Lun Law Firm, where he mainly practiced in the area of domestic capital markets 

and wealth management. 

EDUCATION 
Mr. Ren received an LL.B. degree from Shandong University and an LL.M. degree from China 

University of Political Science and Law.  He also received an LL.M. degree from the College of 

William & Mary. 

QUALIFICATIONS 
Member of PRC Bar 

Member of the New York State Bar 

PRC Fund Practitioners License 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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任重哲 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 投资基金设立和运营 

工作经历 

任重哲律师的主要执业领域为私募基金的设立和运营。任重哲律师曾代表多家国有企业及市

场化私募机构发起设立私募基金，为私募基金投资和退出提供法律服务。加入汉坤之前，任

重哲律师曾在北京市中伦律师事务所工作，主要从事领域为境内资本市场和财富管理。 

教育背景 

任重哲律师本科毕业于山东大学，获法学学士学位；硕士毕业于中国政法大学，获民商法学

硕士学位；随后毕业于美国威廉玛丽学院，获法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

美国纽约州律师执业资格 

中华人民共和国基金从业资格 

工作语言 

中文、英文 


